

SpLitt

# Styrelsemöte 2021-11-02 16:15- Dagordning

---

2 november / KL. 16:15 / HD104

**Ordförande:** Salina Söderberg  
**Vice Ordförande:** Frida Endertorp  
**Kassör:** Valdemar Linhem

~~Ledamot: Alma Thunberg~~  
Ledamot: Kelly Helsing  
Ledamot: Wilma Löfgren  
~~Ledamot: Alice Tjärnen~~  
Ledamot: Sofia Njurin  
Ledamot: Valdemar Linhem  
~~Ledamot: Alva Apelqvist~~  
~~Ledamot: Saga Olsson~~  
~~Ledamot: Elin Frost~~  
Ledamot: Filippa Hanna  
~~Ledamot: Ella Almroth~~  
~~Ledamot: David Nilsson~~  
Ledamot: Elliot Burman  
Ledamot: Jessica Lindström  
Ledamot: Isabella Bergfors  
Ledamot: Charlie Söderholm  
~~Ledamot: Maya Lundgren~~

## Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Valdemar Linhem

Val av justerare: Frida Endertorp

F3 Fastställa föredragslista

## Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

## I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

HumSek hade stormöte förra torsdagen. Ingen representant från SpLitt skickades.

## I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info

## I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

## Diskussion

### D1 Utvärdering Halloweenfest

Halloweenfesten var gick bra, det kändes positivt men osäkert inför. Salina rekommenderar inte att arbeta med Rouge! i framtiden på grund av stor osäkerhet kring bokningen. Murder mystery-leken hade fungerat bättre med en mic till Frida och om den inte var på en nattklubb. I framtiden bör vi boka tryggheten för fester.

### D2 Boktips

(Diskussion om att) Våra boktips bör diversifieras. Av de författare vi har rekommenderat är i princip alla vita. Vi bör även tänka på vilka författare vi rekommenderar.

### D3 Sittning

Sittningsgruppen har börjat titta på lokaler.

### D4 Skrivartävling

Förslag om att skapa en grupp som anordnar en skrivartävling. Gruppen består av Wilma och Kelly.

### D5 På Spåret

Jessica föreslår att anordna ett "på-spåret" event. Det går att ordna digitalt men helst fysiskt. Projektgruppen föreslås bestå av Jessica och Frida.

## D6 Humsek

Ska vi ha en och samma person som skickas till HumSek som representant? Detta för att underlätta att representanten kan hänga med i diskussionerna och följa vad som händer på mötena. Förslag att välja Valdemar till HumSek-representant

## Beslut

### B1 Boktips

### B2 Beslut om Sittning

### B3 Beslut om Skrivartävling

Beslutet godkänns.

### B4 Beslut om På Spåret

Beslutet godkänns.

### B5 Beslut om Humsek

Beslutet godkänns.

## Övrig fråga:

### **F4 Möte avslutas**

## Underskrifter

**Ordförande: Salina Söderberg**

**Sekreterare: Valdemar Linhem**

**Justerare: Frida Endertorp**